
 

 

Molt Il·lustre Senyor, 

La sotasignada, Rosa Gili Casals, consellera general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, 
d’acord amb el que disposen els articles 129 i següents del Reglament del Consell General, 
formulo la pregunta següent perquè, en el millor termini, el Govern presenti, per escrit, les 
respostes corresponents. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a l’evolució de la gestió de les tasques de 
vigilància de patis i de menjador de les escoles andorranes de cara al curs 2012-2013 

Motivació 

En un article de premsa del dia 7 d’agost del 2011, la ministra d’Educació declarava que al 
gener, volia tenir solucionada l’evolució de la gestió de les tasques de vigilància de patis i de 
menjador de les escoles andorranes de cara al curs 2012-2013. 

Per tot l’exposat, pregunto: 

Ens pot dir Govern quines són les modificacions, si és el cas, que s’introduiran en el sistema 
actual de cara al proper curs escolar 2012-2013? 

Pregunta que haurà de ser resposta, per escrit, en el termini establert reglamentàriament. 

Andorra la Vella, 11 de maig de 2012 

Rosa Gili Casals  
Consellera General 

 

 


